
 

 
 

  

 Středa Kladno volejbal cz – VK Lvi Praha 0:3 (23:25, 21:25, 21:25) 
 

Champions League - muži - 1. 
předkolo 

 

VK ČEZ Karlovarsko – CSM 

Arcada Galati 3:2 (25:19, 22:25, 

32:30, 22:25, 15:9), zlatý set 

15:10, 

 

první utkání 2:3 – postupuje Karlovarsko 

 

Čtvrtek 

za přijímajícím liberem ve střehu odchovanec Beskyd Adam Kozak 

VSC Fatra Zlín - Black Volley Beskydy 1:3 (25:27, 23:25, 
28:26, 19:25) 

Rozhodčí: Vl. Kovář, Zd. Grabovský;      Počet diváků: 107 

Domácí: Čechmánek, Lamri, Kozak, Varous, Čeketa, Toman, libero 

Viceník. Střídali: Adamec, Šulc, Gálík, Pavlovský 

Hosté: Provazník, Mečiar, McLain, Prokůpek, Motyčka, Muroň, libero Jelen. Střídali: Mišek, Benda 

Radim Šulc (kapitán VSC Fatra Zlín): „Nedaří se nám, musíme přidat." 

Přemysl Obdržálek (trenér VSC Fatra Zlín): „Utkání jsme si prohráli sami v koncovkách setů." 

Jakub Motyčka (kapitán Beskyd): „Jsme rádi za tři body, ale s výkonem nemůžeme být spokojeni." 

Jakub Salon (trenér Black Volley Beskydy): „Vydřené vítězství, jsme rádi za tři body." 

 

TJ Sokol Frýdek-Místek - VK Šelmy Brno 2:3 (23:25, 25:21, 23:25, 25:16, 8:15) 

Michaela Hadáčková (kapitánka Sokol FM): „Dnešní zápas jako na houpačce, bohužel se šťastnějším koncem pro 

hosty. Mrzí nás první set, kdy jsme v koncovce nesložily balony zadarmo. Zápas by pak mohl vypadat úplně jinak.“ 

Alexandra Dedková (trenérka Sokol FM): „Těžký zápas, který jsme vždy musely otáčet. Mrzí mě hloupé chyby, které 

nás vždy v závěru stály set. Tiebreak už byl pod taktovkou soupeře a odnesl si vítězství.“ 

Soňa Nováková (kapitánka VK Šelmy Brno): „Hrály jsme náš oblíbený tiebreak. Jsem ráda, že si odvážíme dva 

body.“ 

Ondřej Boula (trenér VK Šelmy Brno): „Jsem rád za vítězství, které jsme vybojovali. Co se nám pravidelně opakuje 

ve všech zápasech, je to, že když se dostaneme pod tlak, tak se hroutíme a prohráváme sety.“ 
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Volejbal Přerov - TJ Ostrava 0:3 (21:25, 21:25, 24:26) 

Michaela Zatloukalová (kapitánka Volejbal Přerov): „Je zase škoda, že jsme neuhrály alespoň jeden blbej set, 

protože si myslím, že dneska už to vypadalo jako volejbal a ne jako parodie na volejbal. A jestli se takto budeme 

zlepšovat, tak potom budeme sbírat sety, pak body a bude to dobrý. Já pořád věřím, že se to zlepší, pořád nás sráží 

hloupé chyby, které si děláme my samy.“ 

Radim Vlček (trenér Volejbal Přerov): „Naše předvedená hra dnes určitě lepší než se Šternberkem a Šelmami, a 

když se podíváte na stav setů, tak si myslím, že to bylo s neporaženým týmem extraligy hodně vyrovnaný. A mě prostě 

hrozně mrzí i za ty holky, že dřou, dřou, protože dneska jim nemůže nikdo nic vyčíst, nevypustily, podle mě, jediný 

balon. Bohužel pak v těch rozhodujících momentech uděláme nějakou hloupost. Nevím, jestli je to jako z nervozity, 

nebo že se bojíme, jak se říká, vyhrát. Ale třeba ten třetí set jsme byli celou dobu nad soupeřem a pak to rozhodnou 

naše blbosti. Takže, to mě mrzí, ale tak doufám, že dneska jsme těm lidem zase ukázali, jelikož se po nás nějací lidé 

vozili, že to není hodné extraligy. Doufám, že pokud jsou soudní, tak dneska uznají, že to bylo hodné extraligy a že nás 

budou i nadále povzbuzovat a budou věřit, že se budeme zlepšovat.“ 

Andrea Štrbová (kapitánka TJ Ostrava): „Jsme rády, že jsme to konečně uhrály ve třech setech, protože se nám to 

tuto sezónu ještě nepodařilo. Jsem taky ráda, že jsme dotáhly i tu koncovku třetího setu, a nemusely tak jít do 

čtvrtého.“  

Zdeněk Pommer (trenér TJ Ostrava): „Přerov hrál dneska bojovně, my jsme ten zápas dobře začali, ale dělali jsme 

strašný množství chyb, kterých se musíme vyvarovat. Dneska to, myslím, bylo hodně o koncentraci a tu jsme neudrželi 

po celou dobu zápasu, takže v tom se určitě musíme zlepšit. Místo toho, abychom si mohli vyzkoušet nějaký model, 

mohli jsme protočit střídačku, tak jsme se dostali zbytečnými chybami sami pod tlak. Přerov hrál dobře, ale říkám, na 

druhou stranu jsme si poslední set pohlídali zkušeností, ač jsme tahali celou dobu za kratší konec, kdy jsme prohrávali 

o pět bodů, tak jsme to naštěstí v koncovce dotáhli.“ 

 

PVK Olymp Praha – TJ Sokol Šternberk  3:0 (25:16, 25:13, 25:23) 

VK Královo Pole – VK Prostějov   3:0 (25:10, 25:23, 32:30) 

VK Dukla Liberec – VK UP Olomouc   3:0 (25:22, 25:19, 25:23) 
 

sobota 16. října  

V rámci sedmého kola UNIQA volejbalové extraligy žen zavítal do Ostravy celek PVK Olymp Praha. Domácí hráčky 
zatím nepoznaly hořkost porážky, chybí jim však 
odehrát utkání 5. kola proti Šternberku a mají tak 
odehráno o zápas méně než soupeř. Hostující 
volejbalistky z Prahy mají odehráno všech šest utkání 
s bilancí čtyř výher a dvou proher. Utkání nabídlo 
souboj sousedů z extraligové tabulky, konkrétně 
druhého a třetího celku. Druhé místo patřilo před 
utkáním domácí Ostravě, na třetí příčce pak figuroval 
pražský Olymp. Rozdíl mezi oběma celky byl dva body. 
TJ Ostrava si po utkání upevnila druhou příčku 
v tabulce. Olymp Praha klesl o pozici níže na čtvrté 
místo. 

TJ Ostrava – PVK Olymp Praha 3:1 (23:25, 25:15, 25:18, 25:17) 

Andrea Štrbová (kapitánka TJ Ostrava): „Jsme rády, že máme další výhru proti silnému soupeři. Škoda prvního setu, 
kde nám soupeřky hodně utekly uprostřed setu, ale dotáhly jsme to až do koncovky. Jsem ráda, že jsme pak další tři 
sety vyhrály.“ 
Zdeněk Pommer (trenér TJ Ostrava): „Jsem rád, že jsme dnes vyhráli, ale na druhou stranu musím říci, že jsme 
chvílemi hráli dost vlažně na můj vkus, takže v tomto se musíme zlepšit. Už další kola, kdy budeme hrát se 
Šternberkem, v Liberci a také pohár s Schaffhausenem, tam nemohou být z naší strany tyto vlažné momenty čtyř až 
pěti míčů, ale musíme jet totálně na krev. Jinak jsem spokojený se třemi body. Chtěl bych moc pozvat diváky na další 
zápasy, určitě budeme potřebovat jejich podporu.“                  



Pavlína Šimáňová (kapitánka PVK Olymp Praha): „Až na první set se nám bohužel dnes zápas nevyvedl. Nebyly jsme 
schopné odútočit, i když jsme měly spoustu příležitostí. Soupeř nás dobře bránil, měl nás dobře načtené a my jsme 
nebyly schopné složit míč. Pak jsme se vždy na chvíli chytly, ale v těch důležitých momentech nás Ostrava udržela a 
dobře nás odbránila. Myslím si, že to bylo hlavním problémem dnešního zápasu“  
Stanislav Mitáč (trenér PVK Olymp Praha): „Prohráli jsme po zásluze.“ 

 

TJ Sokol Frýdek-Místek - VK Královo Pole 0:3 (18:25, 9:25, 14:25) 

Michaela Hadáčková (kapitánka TJ Sokol Frýdek-Místek): „Dnešní utkání se mi špatně hodnotí, protože 

není moc co. Soupeř nás zatlačil servisem a téměř vůbec nepustil do hry.“ 

Daniela Digrinová (kapitánka VK Královo Pole): „Dnes to pro nás bylo jednoznačné vítězství. V prvním setu 

jsme ustály tlak Frýdku na přihrávce a podaly koncentrovaný výkon.“ 

Richard Wiesner (trenér VK Královo Pole): „Před utkáním jsme se Frýdku po jeho výkonech v předchozích 

utkáních obávali, ale naštěstí rozhodl začátek utkání, kdy soupeři nešel příjem a to určilo ráz celého zápasu.“ 

VK Prostějov – Volejbal Přerov   3:0 (25:23, 25:15, 25:22) 

VK UP Olomouc – VK Šelmy Brno   3:1 (21:25, 25:17, 25:18, 25:20) 

TJ Sokol Šternberk – VK Dukla Liberec   0:3 (18:25, 17:25, 20:25) 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

VK Jihostroj České Budějovice – VK Ostrava 3:0 (25:22, 25:10, 25:9) 

Radek Mach (kapitán VK Jihostroj ČB): „V prvním setu jsme byli trochu nervózní. Soupeři se dařilo na servisu, my 
jsme na druhou stranu nebyli schopní servisem zatlačit. Od druhého setu se všechno odbrzdilo a zahráli jsme si 
krásné dva sety, které se musely divákům líbit.“ 
René Dvořák (trenér VK Jihostroj ČB): „První set jsme nebyli schopní ohrozit Ostravu servisem. Soupeř si dobře 
přihrál a my jsme se těžko bránili. Od druhého setu už jsme ale prolomili příjem Ostravy, a to byl klíč. Od druhého 
setu už byl výkon takový, jaký bych si představoval.“ 
Tomáš Jambor (kapitán VK Ostrava): „Ve druhém a třetím setu jsme umožnili Budějovicím hrát naprosto bez zábran. 
Moc jsme nevzdorovali, ale musíme se dívat dopředu. Čekají nás soupeři, kteří jsou nám kvalitou bližší. Gratuluji 
domácím k výhře.“ 
Richard Vlkolinský (trenér VK Ostrava): „Prohra byla zasloužená. Domácí ve druhém a třetím setu totálně ovládli 
hru. Byl jsem překvapený, ale ani domácí neměli excelentně přihráno. Přesto z toho dokázali udělat útočné situace, 
které byly úspěšné. Do zápasu jsme šli s určitým záměrem, v prvním setu nám celkem vycházel, ale náš nahrávač to 
potom přehodnotil. Domácí přidali na servisu a bylo vymalováno.“ 

 

Kladno volejbal cz – Black Volley Beskydy 3:0 (25:14, 25:23, 25:18) 

Jiří Kraffer (kapitán Kladno volejbal cz): „Důležité tři body. Úplně rozdílný zápas oproti středě. Nad soupeřem jsme 
měli od začátku navrch. Dobře, že jsme udrželi koncentraci po celý zápas a výsledek si pohlídali. Tato utkání mohou 
být nevyzpytatelná. Pochvala týmu, že jsme to takhle dobře zvládli.“ 
Milan Fortuník (trenér Kladna): „Na soupeře jsme se pečlivě připravovali, protože jsme viděli jeho utkání        s 
Ostravou a Zlínem. Nakonec zápas skončil hladce pro nás, za což jsem rád, i když jsme si druhý set trošku 
zkomplikovali.“ 
Jakub Motyčka (kapitán Beskyd): „S výkonem nejsme určitě spokojení. Přišlo mi, že jsme byli až přes příliš nervózní 
na přihrávce a následné nahrávce. Musíme změnit všechno hlavně v hlavách a mentálně se připravit lépe na další 
zápasy, protože takhle se volejbal hrát nedá. Ve druhém setu jsme možná soupeře uspali, ale naše hra se zvedla, už 
jsme ji trošku zklidnili a pomalu se do toho dostávali. Bohužel se nám nepovedlo urvat ani set, což je škoda.“ 
Jakub Salon (trenér Black Volley Beskydy): „Kladno zaslouženě vyhrálo. Nevím proč, ale už od začátku zápasu jsme 
působili odevzdaně. To samozřejmě na žádného soupeře nebude stačit. Kladno je kvalitní soupeř, ale mohli jsme 
odehrát mnohem lepší zápas.“ 
 

AERO Odolena Voda - VK Lvi Praha   3:1 (25:20, 20:25, 28:26, 25:22) 

VK Dukla Liberec – SK Volejbal Ústí nad Labem  3:0 (25:19, 25:19, 25:19) – první body Dukly 

VK ČEZ Karlovarsko – VK Euro Sitex Příbram  1:3 (23:25, 23:25, 25:20, 20:25) - !!!!!!!!! 



2. kolo ČP mužů 2021/2022: v prvním kole zůstaly „na štítě“ týmy Morávky, Blue Volley Ostrava a Palkovic  

VK Benátky nad Jizerou – VK Euro Sitex Příbram  0:3 TJ ČZU Praha – Aero Odolena Voda  0:3 
TJ Sokol Bučovice – VSC Fatra Zlín 0:3 

USK Slávie OU-Volejbal Ostrava – VK Ostrava 0:3   TJ Slavia Hradec Králové – Volejbal Brno 2:3  
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- -------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

První liga mužů:  celek Ostravské univerzity doma porazil Velké Meziříčí 3:0 a podlehl Tesle Brno 1:3 

Druhá liga mužů: Nový Jičín – Morávka    3:0 a 3:21:3 a 3:1;  Blue Volley Ostrava - Kojetín 3:0 a 3:2; Valašské 

Meziříčí – Palkovice  1:3 a 0:3;  Holubice-Šlapanice  3:1 a 3:2. Tabulku vede BV Ostrava před NJ a Palkovicemi. 

Druhá liga žen:  Nový Jičín–Ostrava B 0:3 a 3:1;  Polanka–Bílovec  3:1 a 1:3;  Vsetín-FM B 0:3 a 3:1                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

Krajské přebory 

MS-M:  Dolní Benešov-VŠB Ostrava 3:1 a 3:2;  Pstruží – Štramberk 3:2 a 3:1 

MS-Ž:  covid povolil odehrát jediný dvojzápas. Kylešovice se rozešly smírně s Frenštátem 3:1 a 0:3 

MS-KKY A:  Poruba – Hlučín A 2x 0:3;  TJ Ostrava B – Polanka 2x 3:0 

MS-KKY B:  Orlová – VKB Frýdlant n/O 3:0 a 3:2;  Hlučín B – Sokol FM B 2x 0:3 a Ostrava C – Odry 2X 0:3 

MS-KTI: Blue Volley Ostrava C- VO Slezská Orlice  2x0:3;  VAM Olomouc B – Red Volley FnO 2x1:3;  Vlci NJ B 

– Happy Sport Opava B  2x 3:1 

OP mužů FM-M: Mosty-Třanovice 1:3;  Raškovice B-Palkovice  1:3;  Raškovice A-Nýdek  3:1 

 

LETEM VOLEJBALOVÝM SVĚTEM 

• Český pohár starších žáků: v západní konferenci startuje 24 celků. V naší, východní je 12 týmů. Po 

kvalifikačním turnaji se seřadily následně – 1. VK PFN Znojmo A;  2. VK Brno;  3. VK Kojetín 2016;    

4. Green Volley F-M;  5. VSC Zlín;  6. Red Volley Frýdlnt n/O; 7. VK Ostrava A;  8. Orel Letohrad;        

9. SVK Vlci Nový Jičín;  10. Blue Volley Ostrava;  11. VK Svitavy;  12. TJ Spartak Velké Meziříčí 

• Český pohár starších žaček bude hrát plná kopa družstev. V západní části je jich 32, ve východní 28. 

Pojem „východní“ ovšem nesmíme brát doslovně, neboť Moravu v ní zastupuje 16 týmů a z toho tu 

severní jen čtveřice – ŠSK Bílovec, TJ Ostrava, TJ Sokol Frýdek-Místek a SVK Nový Jičín 

• Český pohár kadetů se již tradičně odehraje bez účasti moravských celků. Letos tento kolorit 

narušuje start týmu Kojetína 

• V kategorii kadetek bude hrát Pohár celkem 33 družstev. Prapor severní Moravy bude hájit jediný 

tým – VK Raškovice 

• Tabulka Poháru juniorek čítá celkem 24 celků. A také tady má severní Morava jediného zástupce – 

je jím družstvo Happy Sport Opava 

• Určitou vypovídací hodnotu má i fakt, že v kategorii juniorů Pohár nenajdeme. Na straně jedné  

parta trenérů kolem Jirky Zacha již několik let zviditelňuje chlapecký volejbal na evropské i světové 

úrovni, na druhé straně ovšem hráč, který není v kádru reprezentace a nependluje do soutěží 

dospělých odehraje za celou sezónu v extralize DVACET (při 12 dnech zatížení) a lize DVACET DVA 

(tady je hracích termínů 12) MISTROVSKÝCH UTKÁNÍ. Pak se není čemu divit, když nám mužské 

týmy  v krajích, nemluvě o okresech, mizí jak pára nad hrncem. Nebo se snad smíříme s cestou, která 

dovedla do evropské širší špičky státy Beneluxu, severní Evropy a další? Nestojí zato hledat třetí 

cestu, která by naplňovala oba trendy? 

Janovice, dne 17. 10. 2021 zapsal Brouk z Beskyd 


